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Sammanträde torsdagen den 7 mars klockan 18:00-19:30 
 

Ledamöter Ersättare 
Ole-Jörgen Persson (M) ordförande 

Rashid Mohammed (V) vice ordförande 

Annika Rosenberg (M)  

Markku Sirviö (M) 

Lotta Högström (M) 

Sus Andersson (MP) 

Linn Bessner (C) 

Anna Jonazon (S) §§ 1-20 

Nassir Abdullahi Ali (S)  

Azad Hassan (S)  

Shirley Magné (SD) 

Markus Birgander (M)  

Niklas Dahsltrand (M)  

Jan Kjellegård (M) 

Mansur Jama (MP)  

Björn Rydstedt (C) 

Mecide Gülenay (S) §§ 1-20 

Celal Altun (S) 

Agneta Åberg (S) 

Ghazal Saberian (SD) 

 
Tjänstgörande ersättare 
Carolina Rosén (L), Elisabeth Persson Grip (V), 

Mecide Gülenay (S) §§ 21-27 

   

 

 

Anmälda förhinder 
Åsa Nilsson Söderström (L), Ifrah Ibrahim Osob 

(V), Jasmine Mehho (Fi), Jessica Stjernström (KD) 

 

 

 

Tjänstemän 
§§ 1-27 Stadsdelsdirektören Fredrik Jurdell, avdelningscheferna, Abdi-Nur Isse och Jonas 

Eliasson, samt nämndsekreteraren Cecilia Swanström 

§§ 1-20 avdelningscheferna, Margareta Ericson, Sara Hallström, Clarisa Eliasson, Connie 

Stålhäll Wallin. 

 

Under §§ 1-20 vid sammanträdet hade allmänheten rätt att närvara.  

Det formella sammanträdet började klockan 18:40 

 

Utses att justera Ole-Jörgen Persson (M) och Rashid Mohammed (V) 
 

Dag för justering     13 mars 2019 

 

Sekreterare 
 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslutade att utse Ole-Jörgen Persson (M) och Rashid 

Mohammed (V) att justera dagens protokoll. Stadsdelsnämnden 

beslutade vidare att protokollet ska justeras den 13 mars 2019. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 3 

 

  

§ 2   

Verksamhetsberättelse 2018 för Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnd  

Beslut 
1. Bokslut och verksamhetsberättelse för år 2018 godkänns 

och överlämnas till kommunstyrelsen och stadens revisorer. 

2. Ombudgetering om 12,7 mnkr avseende investeringar begärs hos 

kommunstyrelsen. 

3. Nedskrivning av fordringar om 3 033 333 kronor godkänns. 

4. Nämnden begär hos kommunstyrelsen att ackumulerat netto om 

29,1 mnkr avseende resultatenheterna överförs till 2019. 

5. Redovisning av internkontrollarbetet 2018 godkänns, bilaga 1. 

6. Nämnden beslutar att upphäva stadsdelsförvaltningens uppdrag att 

utveckla dialogmetoder för ungas inkludering inom ramen för 

projektet Medborgarbudget för unga.    

7. Beslutet förklaras omedelbart justerad. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnds arbete under året har haft sin 

utgångspunkt från stadens vision "Ett Stockholm för alla" och 

inriktning i kommunfullmäktiges budget för 2018. Samverkan med 

stadens nämnder och bolag samt andra viktiga aktörer i 

stadsdelsområdet som exempelvis polis och civilsamhället har fortsatt 

och utvecklats. Inom ramen för det lokala utvecklingsprogrammet 

(LUP) har fokusområden varit trygghet, barn och unga, arbete och 

sysselsättning samt bostäder. 

Nämnden uppfyller kommunfullmäktiges samtliga inriktningsmål. Det 

finns dock verksamhetsområdesmål med lägre måluppfyllelse, främst 

gäller det målen "Alla barn i Stockholm har goda och jämlika 

uppväxtvillkor" samt "Stockholm är en stad med levande och trygga 

stadsdelar". Det arbete som bedrivits och de särskilda insatser som 

gjorts inom förskolan respektive trygghetsarbetet har bidragit till 

förbättringar inom flera områden men inte gett det önskade resultat 

som krävs för hel måluppfyllelse. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 februari 2019. 

Dnr 1.2.1-144/2018 
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Förslag till beslut 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus 

Andersson (MP) och Linn Bessner (C) föreslog att nämnden skulle 

ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Rashid Mohammed m.fl. (V) lade fram ett eget förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Beslutsgång 
Ole-Jörgen Persson (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta M+ L+ MP+ C:s förslag. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes Rashid Mohammed och Ifrah Ibrahim Osob till 

förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Vi föreslår att Spånga- Tensta stadsdelsnämnd beslutar följande. 

 

1. Förvaltningens förslag till verksamhets berättelse delvis 

godkänns 

 

2. Att avslå yrkandet om att upphäva stadsdelsförvaltningens 

uppdrag att utveckla dialogmetoder för ungas inkludering 

inom ramen för projektet Medborgarbudget för unga 

   

3. Att därutöver anföra följande:  

 

Den verksamhetsberättelse som nu läggs fram visar tydligt på den 

tidigare majoritetens ambitioner om ett Stockholm för alla, där målet är 

att minska på skillnaderna mellan rika och fattiga och att alla ska ha 

förutsättningar att delta i samhället och den demokratiska processen. 

Nedan följer ett axplock på de reformer som har varit viktiga för 

stadsdelen och som vi hade velat utveckla snarare än de skattesänkningar 

och ombildningar av allmännyttan som nu prioriteras av den sittande 

majoriteten. 

 

Socialtjänst 

Andelen barn som lever i familjer i behov av ekonomiskt bistånd 

minskat till 5,2 procent, att jämföra med 6 procent i 

verksamhetsberättelsen 2017. Nämnden har under året medvetet 

prioriterat barnfamiljer till insatser såsom exempelvis 

Stockholmsjobben som även de riskeras att urholkas av den grönblåa 

majoriteten. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 5 

 

  

Inom projektet STIS (Stärkt tidigt stöd i samverkan) har det 

förebyggande arbetet utvecklats för att nå vårdnadshavare till barn 0-6 

år. Förebyggande arbete har bland annat bedrivits genom 

fältassistenternas arbete och i samverkan med polis och socialtjänst. 

Andelen barn och ungdomar som inte återkommer till socialtjänsten 

efter avslutad insats har ökat. 

 

Förskola 

Andelen förskollärare har ökat till 36,1 procent, jämfört med 34 

procent i verksamhetsberättelsen 2017 med ökade resurser till 

förskolan och en medveten handlingsplan för att få förskollärare att 

stanna kvar inom yrket finns det all anledning att förutsätta att detta 

skulle fortsätta att öka.  

 

Äldreomsorg 

Inom äldreomsorgen har arbete bedrivits för att utveckla kompetensen 

bland medarbetarna och att öka brukarnas trygghet och inflytande. 

Projektet Tryggt mottagande i hemmet har visat goda resultat under 

året. 

 

Trygghetsarbete 

Nämnden har arbetat för att öka tryggheten och unga vuxnas 

delaktighet. Exempelvis kan 163talks nämnas som är ett evenemang 

för unga med olika tema som #jagröstar eller våldsförebyggande 

vecka. 

 

Utbud av idrott och fritid som är tillgängligt för alla. 

Under året har förvaltningen samarbetat med idrottsförvaltningen, 

lokala föreningslivet och kulturförvaltningen för att skapa ett varierat 

utbud av idrotts- och fritidsaktiviteter.  

Genom samarbete med många olika aktörer har stadsdelens idrott och-

kulturaktiviteter varit tillgängliga för medborgare i hela 

stadsdelsområdet. Sammanlagt har 5 384 barn och unga har deltagit i 

olika kulturaktiviteter inom dans och teaterföreställningar. Särskilt 

glädjande har det varit att följa arbetat med de riktade aktiviteterna för 

exempelvis barn och unga med funktionsvariation.  
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Feriejobb 

Att erbjuda feriejobb till så många unga som möjligt i 

stadsdelsområdet har varit prioriterat och en central del i arbetet att 

utjämna ekonomiska skillnader. Under året har arbetet med att 

utveckla feriejobben fortsatt för att säkerställa att feriejobben håller 

god kvalitet och att unga erbjuds feriejobb även i andra 

stadsdelsområden. Under året har 1 330 ungdomar erbjudits feriejobb.  

 

Stockholm är en demokratisk stad där invånarna har inflytande 

Ett av de första besluten som den nya majoriteten nu tar är att minska 

på ungas förutsättningar till delaktighet och inflytande genom att 

upphäva stadsdelsförvaltningens uppdrag att utveckla dialogmetoder 

för ungas inkludering inom ramen för projektet Medborgarbudget för 

unga. Detta är mycket olyckligt och slutet på ett viktigt arbete som 

syftar till så väl delaktighet som en positiv stadsdelsutveckling. 

 

Under året har medborgardialoger genomförts i stadsdelsområdet. 

Syftet var att identifiera vad otryggheten består av samt orsakerna till 

den upplevda otryggheten hos medborgare i stadsdelsområdet. De 

särskilda medel nämnden erhållit för demokrati- och 

utvecklingsarbete för året, 5 miljoner kronor, har främst använts till 

löner för medborgarvärdar, ca 3 miljoner kronor. Därutöver har medel 

gått till att anställa demokratiambassadörer, bidrag till föreningar för 

att arbeta med insatser inom området, olika evenemang i 

stadsdelsområdet som till exempel Järvaveckan, "Sommar på torget" 

och diverse satsningar inom verksamheterna.  

 

Under sommaren har Gullingeparken färdigställts och invigts. 

Lekparken är ett resultat av nämndens första genomförda 

medborgarbudget. Ett annat mycket lyckat projekt har varit 

medborgardialogprojekt har startats i samverkan med 

utbildningsförvaltningen, stadsbyggnadskontoret och Sveriges 

kommuner och landsting. Syftet är att öka integrationen mellan unga 

från Järvaområdet samt stärka ungas möjlighet till inflytande och 

delaktighet i det lokala samhällets utveckling. Projektet är en del av 

programarbetet för utvecklingen av Spångadalen och handlar om hur 

olika stadsdelar i stadsdelsområdet kan kopplas samman för ökad 

integration och trygghet. 
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Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus 

Andersson (MP) och Linn Bessner (C) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Förvaltningen föreslår att nämnden upphäver uppdraget att utveckla 

dialogmetoder för ungas inkludering inom ramen för projektet 

Medborgarbudget för unga. Enligt vad som framkommit är det 

tidigare beslutade projektet (2018-08-23 §4) inte möjligt att 

genomföra under 2019. Det beslutet upphävs därför. 

 

Nämndens ambition är att skapa engagemang och stärka invånarnas 

delaktighet i samhället. I verksamhetsplanen för2019 har 

förvaltningen redan i uppdrag att genom medborgardialog öka 

invånarnas delaktighet. 

 

I verksamhetsplanen framgår också att nämndens verksamheter ska 

främja delaktighet och stödja ungas identitetsutveckling och 

framtidstro. Det ska finnas positiva förväntningar på barn och unga 

som aktiva, engagerade och skapande individer. 

 

Vi vill därför trycka på att arbetet med att engagera unga i sin 

närmiljö och att skapa möten mellan ungdomar från hela 

stadsdelsområdet är fortsatt prioriterat”. 
 
Särskilt uttalande 
Anna Jonazon m.fl. (S) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Verksamhetsberättelsen med bokslut för 2018 visar god 

måluppfyllnad i enlighet med den tidigare majoritetens målsättningar.  

 

Stort fokus låg under året på bostadsbyggande, välfärdssatsningar, 

personalpolitik och trygghetsarbete där de förebyggande insatserna 

har varit prioriterade. Arbetet för ett fossilfritt Stockholm år 2040 har 

legat högt på dagordningen tillsammans med arbetet för att göra 

staden till en fossilfri organisation till år 2030. 
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Det är glädjande att se att flertalet av verksamhetens mål bedöms som 

uppfyllda samt att flertalet av de aktiviteter som planerats också har 

genomförts. Detta kombinerat med en god ekonomisk förvaltning 

visar att nämnden bedriver en ändamålsenlig verksamhet.  

 

Tack vare en god ekonomi har viktiga satsningar kunnat göras under 

föregående år. I juni arrangerades åter igen Järvaveckan på Spånga IP. 

Under hösten 2018 invigdes Relationsvåldscentrum väst i Spånga, en 

verksamhet som drivs av nämnden i samarbete med övriga tre 

stadsdelsnämnder i stadens västra del. Nämnden har under året 

bedrivit arbete för att barn och unga ska ha tillgång till en jämställd, 

jämlik och meningsfull fritid och kulturupplevelser vilket når upp till 

uppsatta mål. Bl a konstgjord fotbollsplan i Hjulsta, förbättrings 

arbete i Tensta centrum och simanläggning Vid JFP(Eggebygård). 

 

I Spånga-Tensta har andelen barn som lever i familjer i behov av 

ekonomiskt bistånd minskat till 5,2 procent, att jämföra med 6 procent 

i verksamhetsberättelsen 2017. Förskolan har haft fokus på att 

rekrytera och behålla förskollärare samt att andelen förskollärare har 

ökat med 2,1 procent. För att stärka det förebyggande arbetet har olika 

åtgärder genomförts. Verksamheten Öppen träffpunkt har öppnat nya 

lokaler på Tenstagången under april. Målet för öppna träffpunkter har 

varit att skapa hälsofrämjande aktiviteter och gemenskap för besökare. 

Verksamheten har haft ett samarbete med Tensta sim- och Idrottshall, 

en må bra kurs. Verksamheten har samarbetat med brukarråd och 

brukarorganisationerna. Sysselsättningen för psykisk ohälsa har 

tillsammans med träffpunkten flyttat till nya lokaler på Tenstagången. 

Förvaltningen har samverkat med Trafikkontoret gällande större 

investeringsprojekt som etablerats i stadsdelsområdet. Under 2018 har 

förvaltningen utöver ovan nämnda projekt, involverats i två Grönare 

Stockholms projekt, Tenstadalen och Hidingehöjden, samt 

upprustning av belysning i Hjulsta. 

 

Under 2018 har det påbörjats en boendeplanering för personer med 

funktionsnedsättning och psykisk ohälsa motsvarande den som görs 

sedan flera år tillbaka inom äldreomsorgen, gemensamt med Bromma, 

Rinkeby-Kista samt Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltningar. 
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Förvaltningens tre elcyklar har använts frekvent framförallt inom 

avdelningen för äldre och funktionsnedsättning. Syftet är förutom att 

minska utsläppen, att effektivisera arbetstiden för medarbetarna blir 

att medarbetarna även får ett hälsosammare sätt att ta sig till och från 

arbetsställen. 

 

Under året har arbetet fortsatt med att ge vuxna stöd på vägen mot 

egen försörjning, vilket resulterat i att andelen hushåll med 

ekonomiskt bistånd har minskat. Under november månad var antalet 

hushåll med ekonomiskt bistånd 601 vilket är att jämföra med 720 

hushåll samma period 2017. 

 

Genom ett strategiskt demokratiarbete ges medborgare möjlighet till 

inflytande och att påverka sin vardag och den fysiska miljön. Olika 

metoder för detta har utvecklats och testas inom det lokala 

utvecklingsprogrammet (LUP). Nämndens första medborgarbudget 

genomfördes under året vilket resulterade i invigning av en lekpark i 

Gullingeparken.  

 

Under valåret 2018 gjordes en särskild satsning för att öka 

valdeltagandet med fokus på att öka andelen förstagångsväljare. 

Valdeltagandet ökade i stadsdelsområdets samtliga valkretsar men 

andelen förstagångsväljare minskade. 

 

Inom arbete och sysselsättning, har flera aktiviteter genomförts under 

året. En medborgardialog med inriktning unga som varken arbetar 

eller studerar (UVAS) anordnades. Dialogen syftade till att identifiera 

behoven hos målgruppen. Under medborgardialogen framkom bland 

annat de ungas förväntningar, avseende praktik och arbete, på 

samhället och på deltagande verksamheter samt behov av information 

om befintliga insatser för målgruppen. 

 

Under året har det genomförts tre möten inom ramen för lokala 

utvecklingsprogram Bostäder i samverkan med fastighetsbolag i 

Järva, (sk Södertäljemodellen) kommunala och privata, samt 

fackförvaltningar i staden. Trångboddhet och otillåten 

andrahandsuthyrning är sedan tidigare utpekade arbetsområden.  
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Den borgerliga majoritetens nya inriktningsmål för staden speglar hur 

Stockholm nu frångår målet om att Stockholm ska vara en stad för 

alla, och istället enbart ser till möjligheter för några få. När staden står 

inför tuffare ekonomiska tider är de borgerligas oansvariga 

skattesänkarpolitik inte vad staden behöver. Viktiga satsningar inom 

välfärd, klimat, jämställdhet och bostadsbyggande kommer att utebli. 

 

Den nya inriktningen tar sig uttryck i de nedskärningar som görs inom 

flera av stadens verksamheter; kultur- och fritidsverksamheten, stöd 

till funktionshindrade och omsorgen av våra äldre. Ombildningar 

kommer att leda till färre hyresrätter vilket spär på bostadsbristen i vår 

stad. Med en borgerlig majoritet ska de som behöver samhällets 

insatser allra mest betala för skattesänkningar för de som redan har. Vi 

vill fortsätta arbetet för att Stockholm ska vara en stad för alla. En stad 

som håller samman med höga ambitioner för social, ekologisk, 

ekonomisk och demokratisk hållbarhet”. 
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§ 3   

Upphävande av inriktningsbeslut för nytt förvaltningshus 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att upphäva nämndens beslut 

den 26 april 2018, § 14. 

 

Ärendet 
Ett nytt förvaltningshus på fastigheten Kämpinge 2 är av Svenska 

Bostäder AB beräknat att till ytan motsvara det nuvarande 

lokalbehovet om omkring 4500 kvm. Enligt de beräkningar som 

gjordes inför nämndens beslut i april 2018 skulle en hyreskostnad för 

det nya förvaltningshuset vara omkring 9 mnkr per år i kallhyra, 

motsvarande ca 2000 kr/kvm. Under det förprojekteringsarbete som 

förvaltningen bedrivit sedan dess har det kunnat konstateras att de 

reella hyreskostnaderna, dvs. totalkostnaderna efter lokalanpassning 

för stadsdelsförvaltningens verksamheter, med största sannolikhet 

kommer att bli avsevärt högre än så. Med anledning härav förslår 

stadsdelsförvaltningen att det inriktningsbeslut som nämnden fattade 

den 26 april 2018, § 14, upphävs.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 14 februari 2019. 

Dnr 1.1-954/2017 

 

Förslag till beslut 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus 

Andersson (MP) och Linn Bessner (C) föreslog att nämnden skulle 

ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Anna Jonazon m.fl. (S) lade fram ett eget förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Rashid Mohammed m.fl. (V) lade fram ett eget förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Beslutsgång 
Ole-Jörgen Persson (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta M+ L+ MP+ C:s förslag. 
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Reservation  
Reservation anmäldes Anna Jonazon, Nassir Abdullahi Ali och Azad 

Hassan till förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Vi yrkar återremiss  

För att stadsdelsnämnden ska kunna fatta beslut anser vi att det krävs: 

- En redovisning av den dialog med Exploateringsnämnden och 

kommunstyrelsen som nämndens ordförande bör ha i syfte att 

stärka projektets ekonomi genom att låta exploateringsintäkter 

från bostadsbyggandet användas för att stärka ekonomin i 

förvaltningshuset.   

- en redovisning av hur mycket dyrare kontorhuset blivit sedan 

beslutet i april förra året. 

- en redovisning av vilka åtgärder och anpassningar som lett till 

kostnadsökningen, och vilka av dessa anpassningar till 

verksamheten som man anser att man kan låta bli att göra om 

förvaltningen flyttar till ett annat hus. 

- en redovisning av vilka andra alternativ till lokalisering som är 

aktuella, inklusive kostnader och tidshorisont för dessa. 

- ett resonemang om konsekvenserna för integration, utveckling och 

trygghet i Tensta. 

 Därutöver vill vi anföra: 

Sedan stadsdelsförvaltningen lämnade Tensta 2008 har löftet varit att 

komma tillbaka så snart som möjligt. Men trots flera inriktningsbeslut 

har det gått tio år utan att förvaltningen kommit mer än ett steg 

närmare en återflytt. Detta enda steg vill majoriteten nu ta tillbaka.  

I få andra samhällen betyder kommunkontorets närvaro så mycket – 

praktiskt och symboliskt – som i Tensta. Förvaltningens tio år på 

distans har inte stärkt förtroendet och framtidstron i stadsdelen. 

·     Stagnation och utarmning i Tensta skapar uppgivenhet och 

otrygghet. 

·     Trygghet uppnås genom framtidstro, och framtidstro skapas av 

utveckling. 
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·     Staden måste  

1) ha en plan för Tensta och  

2) visa vägen. 

Tensta centrum har strukturella problem som måste hanteras för att 

hela stadsdelen ska kunna utvecklas. Den enda satsning som skett 

sedan invigningen 1969 är inglasningen 20 år senare, 1989. Nu har det 

gått ytterligare 30 år och blivit dags för nya tag. Ett modernt kontor 

för stadsdelsförvaltningen är en hörnsten för den nysatsning som är 

absolut nödvändig i Tensta. 

Enligt tjänsteutlåtandet kommer hyreskostnaden ”med största 

sannolikhet” att bli ”avsevärt högre” än de 2000 kronor per 

kvadratmeter som nämnden sade ja till förra året, men det framgår inte 

hur mycket högre. Ej heller redovisas vilka kostnader som är 

hyresgrundande. Ingår rivningen av Kämpingeskolan, och 

markarbeten för att ta bort en gångväg och skapa angöring i gatunivå? 

Det är en uppenbar risk att beslutet att inte bygga förvaltningshuset 

som nu föreslås bidrar till att omöjliggöra byggandet av hyresrätter på 

samma fastighet eftersom exploateringsnämnden då inte får ekonomi i 

projektet. Då riskeras också en upprustning av Tenstastråket.  

Socialdemokraterna i Exploateringsnämnden föreslår därför att 

nämnden istället ska planera för byggande av bostadsrätter på denna 

fastighet och låta exploateringsintäkterna bidra till att förstärka 

ekonomin i infrastruktur (inklusive förvaltningshuset) i området.  

Det bör ankomma på ordföranden i Spånga-Tensta stadsdelsnämnd att 

inte bara passivt åse att viktiga projekt läggs i malpåse utan istället 

genom dialog med exploateringsnämnden och kommunstyrelsen se till 

att Tensta utvecklas. 

Investeringar i infrastruktur i Tensta ska inte betraktas som kostnader 

för framtida hyresgäster. Låt oss påminna om att 

·     Staden har investerat nära en miljard i nya vägförbindelser i Kista 

för att lägga miljön tillrätta så att företag stannar kvar och fler 

etablerar sig. 
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·     Staden var beredd att satsa 100-tals miljoner på att fylla igen/höja 

upp den nedsänkta Norgegatan för att göra Husby centrum mer 

tillgängligt (Husby strukturplan stoppades dock av lokal opinion) 

·     Staden och Familjebostäder har satsat 100-tals miljoner på 

ombyggnad av Rinkebystråket och Rinkeby allé utan att belasta 

hyrorna för lokaler eller bostäder. 

·     Staden motiverar satsningen för utomhusbadet vid Eggeby med en 

alternativ samhällsekonomisk kalkyl. 

·     Stadsdelskontoret är lika viktigt för Tensta som polishuset för 

Rinkeby. 

Kontorsbygget för förvaltningen är inte endast en intern 

fastighetsekonomisk angelägenhet som kan bedömas utifrån 

kvadratmeterhyra.  Situationen i Tensta motiverar en alternativ 

samhällsekonomisk kalkyl. Spånga-Tenstas invånare och 

förvaltningens personal är värda ett tillgängligt, ändamålsenligt och 

modernt stadsdelskontor. 

 Kontorsbygget för förvaltningen är inte endast en intern 

fastighetsekonomisk angelägenhet som kan bedömas utifrån 

kvadratmeterhyra.  Situationen i Tensta motiverar en alternativ 

samhällsekonomisk kalkyl. Spånga-Tenstas invånare och 

förvaltningens personal är värda ett tillgängligt, ändamålsenligt och 

modernt stadsdelskontor”. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes Rashid Mohammed och Ifrah Ibrahim Osob till 

förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Att avslå förvaltnings förslag och därutöver anföra  

 

Stadsdelsförvaltning har under en längre tid undersökt möjligheten att 

flytta sina administrativa lokaler till Tensta centrum. Behovet av nya 

förvaltningslokaler är stora och bedöms medföra bättre tillgänglighet 

för så väl boende som näringslivet/handlarna som besöker 

förvaltningen idag. En flytt skulle även innebära att fler framtida 

verksamheter får bättre förutsättningar att etablera sig i området och 

därmed ge ökade arbetstillfällen i stadsdelen.  

Spånga Tensta stadsdelsnämnd har behandlat flytten av förvaltningen 

kontoret till Tensta i tre ärenden: 2009-06-11, 2011-10-27 samt 2018-

04-26.  
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I ärendet från 2018 går det att läsa att Svenska Bostäder AB beräknar 

att hyran för ett nytt förvaltningshus på fastigheten Kämpinge 2 

motsvarar ca 2000 kr/kvm. I dagens ärende framgår att det är orimligt 

att anta att hyresnivåerna för en helt ny kontorsfastighet skulle stanna 

på 2000 kr/kvm, utan att de sannolikt kommer att bli avsevärt högre. 

Vänsterpartiet tycker också att det är besvärligt med de höga hyror 

som nyproduktion innebär, men att vinster såsom fler arbetstillfällen 

överväger nackdelarna och att ett nytt förvaltningshus måste ses som 

en långsiktig investering. Det är heller inte nytt att ytterligare 

kostnader tillkommer med flytten i form av inventarier som IT-

nätverk, larm och lås då detta redan framgick i tidigare ärenden. 

Slutligen anser vi att det är beklagligt att den blågrön majoriteten inte 

tycks tro på områdets utvecklingsförmåga att bli en viktig resurs för 

de boende men också för staden i stort. Istället försätter de med sin 

nedskärningspolitik som enbart kommer att leda till en nedåtgående 

spiral. 

  
Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderberg (L), Sus 

Andersson (MP) och Linn Bessner (C) lade fram ett särskilt uttalande. 

 

Shirley Magné (SD) anslöt sig till Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa 

Nilsson Söderberg (L), Sus Andersson (MP) och Linn Bessner (C) 

särskilda uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Som förvaltningens tjänsteutlåtande visar kommer de faktiska 

kostnaderna för stadsdelsförvaltningens planerade flytt till ett nybyggt 

förvaltningshus på gamla Kämpingeskolan bli väsentligt högre än vad 

nämnden hade som underlag då man fattade sitt beslut i april 2018. Vi 

talar om en årskostnad som kan bli upp emot fyra gånger dyrare än 

den lokalhyra vi betalar i dag. 

Mot den bakgrunden är det helt korrekt att dra i nödbromsen och 

ompröva nämndens tidigare beslut. Vi värnar om skattemedel och 

behöver hitta lösningar som är ekonomiskt försvarbara.  

Däremot behöver vår stadsdelsförvaltning nya lokaler. Vi vill 

understryka att målsättningen - att förvaltningen ska tillbaka till 

Tensta – inte ändrats i och med detta omprövningsbeslut. Ett nytt, 

konkret beslut om var i Tensta förvaltningslokalerna ska ligga bör 

kunna tas av stadsdelsnämnden under året”.  
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§ 4  

Fördelning av föreningsbidrag 2019 - Tensta Kvinno- och 
tjejjour 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att delvis bevilja ansökan från 

Tensta kvinno- och tjejjour med 200 000 kr i bidrag. 

 

Ärendet 
Föreningen Tensta kvinno- och tjejjour har inkommit med en ansökan 

om 300 000 kr i föreningsbidrag. Ansökan har inte inkommit inom 

utsatt tid. Men på grund av att olika uppgifter om sista ansökningsdag 

har figurerat på stockholm.se, som är en offentlig kanal för förvaltning 

och nämnd, så anser förvaltningen att ansökningen ändå bör behandlas 

av nämnden. Föreningen beviljades 200 000 kr i föreningsbidrag för 

2018 och har inkommit med återredovisning.  

Föreningens syfte är att arbeta för att stödja och hjälpa våldsutsatta 

kvinnor och deras barn till en tryggare tillvaro genom att erbjuda stöd, 

rådgivning och skyddat boende 

Förvaltningen bedömer att föreningens verksamheter kompletterar 

förvaltningens verksamheter och därmed bidrar till att skapa ett 

mervärde i stadsdelen.  

Utifrån en samlad bedömning föreslår förvaltningen att nämnden 

delvis beviljar Tensta kvinno- och tjejjours ansökan med 200 000 i 

föreningsbidrag. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 februari 2019. 

Dnr 5.4-927/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Shirley Magné (SD) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi anser inte att redovisningen från Tensta Kvinno- och Tjejjour är 

tillräcklig.  

Framgent bör det åskådliggöras mer specifikt hur pengarna har 

hanterats”.  
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§ 5    

Anmälan av månadsrapport trygghet och säkerhet – 
januari 2019 

 
Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga månadsrapport 

trygghet och säkerhet avseende januari månad till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 februari 2019. 

Dnr 1.1-108/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 18 

 

  

§ 6  

Revidering av delegationsordningen  

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att anta förvaltningens förslag 

till reviderad delegationsordning.  

 

Ärendet 
Delegationsordningen är ett arbetsverktyg för förvaltningens 

medarbetare. I syfte att förenkla arbetssätt föreslås en revidering av 

delegationsordningen i ärendegrupperna allmänna ärenden, ekonomi, 

försörjningsstöd och övrigt ekonomiskt bistånd, barn och unga, 

förskola samt äldre, funktionsnedsättning och socialpsykiatri. I 

ärendegrupperna flyktingmottagande, vuxen-missbruk och beslut som 

endast kan delegeras till sociala delegationen föreslås korrigeringar 

och redaktionella ändringar.  

Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att anta förvaltningens 

förslag till reviderad delegationsordning. Förvaltningen reviderar 

nummerordning och andra redaktionella ändringar efter fastställande i 

nämnden. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 februari 2019. 

Dnr 1.1-74/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6 B 

Entledigande av ersättare och fyllnadsval i sociala 
delegationen 
 
Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att entlediga ersättaren 

Agneta Åberg (S) från sitt uppdrag i sociala delegationen. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att utse Mecide Gülenay 

(S) till ersättare i sociala delegationen. 
 

Ersättarna inträder till tjänstgöring i följande ordning:  

 

För Rosenberg, Sirviö Högström, Stjernström, 

   Persson Grip, Gülenay 

För Jama  Högström, Stjernström, 

   Persson Grip, Gülenay 

För Rosen  Högström, Stjernström, 

   Persson Grip, Gülenay 

För Mohammed  Persson Grip, Gülenay, 

Högström, Stjernström                                                      

För Jonazon, Hassan Gülenay, Persson Grip,  

    Högström, Stjernström            

 

3. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering 

av ärendet.  

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd utsåg den 2 januari 2019 ledamöter 

och ersättare i sociala delegationen. Ersättare Agneta Åberg (S) har 

begärt att entledigas från sitt uppdrag i sociala delegationen. Den 

vakanta platsen ska tillsättas. Socialdemokraterna har inkommit med 

en nominering. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden entledigar 

ersättaren Agneta Åberg (S) från sitt uppdrag i sociala delegationen. 

Förvaltningen föreslår vidare att stadsdelsnämnden beslutar att utse 

Mecide Gülenay (S) till ersättare i sociala delegationen, samt 

uppdaterar inträdesordningen i enlighet med detta. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 mars 2019. 

Dnr 1.1-144/2019 
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Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 21 

 

  

§ 7   

Månadsrapport 2019 

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport. 

 

Ärendet 
Sammantaget prognostiseras en budget i balans efter 

resultatöverföringar.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 

Dnr 1.2.1-44/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Boendeplan för särskilt boende för personer med 
funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 2019 – 2023 inom 
region Västerort 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner upprättad boendeplan för särskilt 

boende för personer med funktionsnedsättning inom region Västerort 

avseende de delar som berör Spånga-Tensta stadsdelsnämnd.  

 

Ärendet 
Syftet med boendeplanen är att få en kunskap över kommande behov 

av bostäder med särskild service för personer med 

funktionsnedsättning. Det är första året en boendeplan per region tas 

fram. Region Västerort består av stadsdelarna: Bromma, Hässelby-

Vällingby, Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta. Socialnämnden 

samordnar därefter arbetet till en stadsövergripande plan för hela 

staden.  

Region Västerort uppskattar ett stort underskott av boendeplatser 

under perioden. Genom nyproduktion förväntas ca 160 nya 

boendeplatser tillkomma. Detta är ändå inte tillräckligt för att möta 

behovet utan ett underskott av ca 77 platser kvarstår efter 

nyproduktion. Störst är behovet av bostäder de närmaste två åren då 

ingen nyproduktion förväntas vara klar. Samtliga nybyggnadsprojekt 

har inflyttning tidigast 2021.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 februari 2119. 

Dnr 8-57/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 9   

Redovisning av Stockholms stads 
medborgarundersökning och demokratiundersökning år 
2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga redovisning av 

Stockholms stads medborgarundersökning och 

demokratiundersökning år 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Stockholms stad gör flera medborgarundersökningar för att undersöka 

allt från invånarnas trygghet och utsatthet till nöjdhet med stadens 

olika insatser i stadsmiljön. Nedan redovisas resultaten från 

medborgarundersökning och demokratiundersökning år 2018. 
Medborgarundersökningen rör områdena rent och städat, trygghet, 

kultur samt trafik och parker/grönområden. Demokrati- 

undersökningen mäter invånarnas upplevelser om möjligheten att 

påverka beslut, förtroende för nämndens verksamheter, information 

samt bemötande och service. 

Resultatet från undersökningarna används för att kontinuerligt följa 

upp det arbete som genomförs och för att kunna utveckla 

verksamheternas arbetssätt och metoder. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 februari 2019. 

Dnr 1.2.1-95/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10   

Anmälan av resultat av brukarundersökning inom särskilt 
boende grupp- och servicebostad 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna.  

 

Ärendet 
Resultatet kommer från SKLs nationella brukarundersökning för 

gruppbostäder och servicebostäder som genomfördes hösten 2018. 

Undersökningen har riktat sig till personer som vid 

undersökningstillfället hade någon av de biståndsbedömda insatserna 

gruppboende eller serviceboende i Spånga-Tensta stadsdelsområde. 

Undersökningen omfattar verksamheter inom både egen- samt 

privatregi. 

Överlag är resultaten väldigt positiva jämfört med staden totalt, och 

även jämfört med förra årets undersökning. Resultaten kommer att 

sammanvägas och analyseras vidare av förvaltningen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 februari 2019. 

Dnr 1.6-76/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 11   

Svar på skrivelse angående ökad otrygghet i Spånga-
Tensta stadsdelsområde 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.  

 

Ärendet 

På Spånga-Tensta stadsdelsnämnds sammanträde den 13 december 

2018, § 16 beslutade nämnden att överlämna en skrivelse från Anna 

Jonazon m.fl. (S) angående otryggheten i staden och i Spånga-Tensta 

stadsdelsområde till stadsdelsförvaltningen för beredning. I skrivelsen 

framhålls att staden ska göra kraftfullare satsningar för att öka 

tryggheten i stadsdelsområdet, både långsiktiga satsningar och mer 

akuta insatser för ökad trygghet. 

Trygghet är en prioriterad fråga för Stockholms stad. I budgeten för 

2019 med inriktning för 2020-2021 lyfts trygghetsfrågan fram ur olika 

perspektiv med syfte att öka tryggheten i hela staden.  

I verksamhetsplan 2019 för Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har  

stadsdelsförvaltningen fått i uppdrag att under året ta fram en 

trygghetsstrategi. Strategin kommer att tas fram i samverkan med 

stadsledningskontoret och Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning.  

Flera av de förslag som lyfts fram i skrivelsen är prioriterade i 

verksamhetsplanen och även i strategin. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 februari 2019. 

Dnr 1.4-916/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 12   

Svar på medborgarförslag om att synliggöra att personer 
som använder ledar- eller assistanshund får vara i 
kommunala lokaler 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar mot bakgrund av vad som 

framkommit av förvaltningens beredning att medborgarförslaget ska 

antas. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har mottagit ett medborgarförslag om 

att tydliggöra att personer med ledar- eller assistanshund är välkomna 

i stadsdelens lokaler. Förslagsställaren skriver att det finns dekaler att 

beställa som tydliggör detta. Förvaltningen är positiv till 

medborgarförslaget och föreslår att utredningsarbetet påbörjas för att 

ta reda på i vilka av förvaltningens lokaler sådana dekaler kan sättas 

upp. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 februari 2019. 

Dnr 1.2.4-808/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 13   

Svar på medborgarförslag om ny temalekpark i Sundby 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar mot bakgrund av vad som 

framkommit i förvaltningens beredning att medborgarförslaget 

gällande en ny temalekpark anses besvarat.  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra till 

stadsdelsförvaltningen att vidare utreda lämplig plats för en ny 

temalekpark i stadsdelsområdet 

 

Ärendet 
Den 26 juni 2018 inkom ett medborgarförslag gällande en ny 

temalekpark i Sundby till Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning. Enligt 

förslagsställaren är lekplatserna i Sundby väldigt eftersatta och därför 

föreslås att ytan bakom förskolan Ängstugan, Spångavägen, rustas 

upp med en ny temalekpark.  

Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till medborgarförslaget om 

etablering av en ny temalekpark i stadsdelsområdet. Under 2019 

bedöms dock en temalekpark inte vara möjlig att genomföra med 

investeringsmedel från trafikkontoret. Stadsdelsförvaltningen planerar 

att ansöka om medel för en temalekpark under nästkommande 

treårsperiod. En utredning behöver även genomföras för att identifiera 

lämpligt geografiskt läge för en temalekpark.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 februari 2019. 

Dnr 1.2.4-513/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 14   

Svar på medborgarförslag om ny temalekpark 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar mot bakgrund av vad som 

framkommit i förvaltningens beredning att medborgarförslaget 

gällande en ny temalekpark ska anses besvarat. 

 

Ärendet 
Den 26 juni 2018 inkom ett medborgarförslag gällande en ny 

temalekpark till Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning. Förslagsställaren 

föreslår att temalekparken ska innehålla klätterlek, labyrinter, småhus 

där barn i olika åldrar får olika utmaningar. Temaparken bör utveckla 

den klassiska lekutrustningen med sandlåda och gungor på ett 

nytänkande, roligt och kreativt sätt. 

Lekparkerna i förorterna upplevs som extremt tråkiga och obesökta av 

medborgare enligt förslagsställaren. Spånga-Tensta bör anlägga en 

park som det talas om. 

Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till medborgarförslaget om 

etablering av en ny temalekpark i stadsdelsområdet. Under 2019 

bedöms dock en temalekpark inte vara möjlig att genomföra med 

investeringsmedel från trafikkontoret. Stadsdelsförvaltningen planerar 

att ansöka om medel för en temalekpark under nästkommande 

treårsperiod. En utredning behöver även genomföras för att identifiera 

lämpligt geografiskt läge för en temalekpark.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 februari 2019. 

Dnr 1.2.4-514/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 29 

 

  

§ 15   

Anmälan av medborgarförslag om hundrastgård i 
Spångaområdet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om hundrastgård i 

Spångaområdet. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 februari 2019. 

Dnr 1.2.4-869/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 30 

 

  

§ 16   

Anmälan av tjänstemannabeslut fattade på delegation 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga 

tjänstemannabesluten till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 januari 2019. 

Dnr 1.1-16/2019 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 31 

 

  

§ 17   

Anmälan av protokoll för funktionshinderrådet och 
pensionärsrådet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

12 december 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokoll från den 12 december 2018 anmäls. 

Dnr 1.1-39/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 32 

 

  

§ 18   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
januari 2019 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 33 

 

  

§ 19  

Kurser och konferenser 

Inbjudan till politiker och tjänstemän om EU 4 april. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att två från majoriteten och 

två från oppositionen får delta på konferensen och att arvode utgår. 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
7 mars 2019 

Blad 34 

 

  

§ 20  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga anmälan av 

inkomna protokoll med mera, § 20 bilaga 1, till handlingarna. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i 

uppdrag att bereda Rashid Mohammed m.fl. (V) skrivelse och 

återkomma till nämnden. 

 
Ärendet 

I pärm på sammanträdet anmäldes inkomna protokoll med mera, § 20, 

bilaga 1. 

 

Utöver det anmäldes en skrivelser på sammanträdet. 

 

Skrivelse av Rashid Mohammed m.fl. (V): Vikarietäckning inom 

stadsdelsnämndens förskolor 


